

# CHILD CARE SERVICES REGULATIONS CAP 243

## 幼兒服務規例第 243 章

### Application for Structural Inspection of Kindergarten-cum-Child Care Centre

### 檢查幼稚園暨幼兒中心樓宇安全結構申請表

Notes for application

\* please delete whichever inappropriate

請刪除不適用者

**To : Director of Buildings/Housing/Architectural Services\***

致：屋宇署 / 房屋署 / 建築署署長

According to the provisions of Regulation 23 of the Child Care Services Regulations, I would like to apply for an inspection to be made of the structural condition of the undernoted child care centre, and **for a report to be made to the Senior Services Officer, Joint Office for Kindergartens and Child Care Centres, Education Bureau and copied to the Undersigned.**

現根據幼兒服務規例第二十三條的規定，本人向貴部門申請派員檢查下述幼兒中心的樓宇結構，請將檢查報告書送交教育局幼稚園及幼兒中心聯合辦事處高級服務主任，並將副本送交本人。

Name of Centre : \_\_\_\_\_  
中心名稱

Address & Tel./Fax No. : \_\_\_\_\_  
地址及電話/傳真號碼

Tel. No.: \_\_\_\_\_ Fax No.: \_\_\_\_\_  
電話號碼 傳真號碼

Signature : \_\_\_\_\_ Kindergarten Principal / Centre Supervisor /  
簽名 \_\_\_\_\_ Operator\* :  
幼稚園校長 / 中心主管 / 經營人\* : \_\_\_\_\_

Date \_\_\_\_\_  
日期

**c.c. Joint Office for Kindergartens and Child Care Centres, Education Bureau (Fax : 3107 2180)**

副本送：教育局幼稚園及幼兒中心聯合辦事處 (傳真: 3107 2180)

\* (below applicable to Kindergarten-cum-Child Care Centre in public housing estate only)

以下只適用於位在公共屋邨內的幼稚園暨幼兒中心

**c.c. Housing Manager, \_\_\_\_\_ Estate**

副本送：房屋事務經理，\_\_\_\_\_ 邨